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Protokół Nr 20/2021 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

odbytego w sposób zdalny w dniu 13 grudnia 2021 roku 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 11:04, a zakończyło się o godzinie 12:55. Posiedzeniu 

przewodniczył Arkadiusz Mazepa – Przewodniczący Komisji, a protokołowała Dominika 

Bułgajewska. 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1842) 
 

Ad. 1 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa stwierdził 

quorum, niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi 

załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

Ad. 2  

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Przekazał, że porządek posiedzenia dzisiejszej Komisji przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Analiza i wydanie opinii do projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 

4. Analiza i wydanie opinii do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2022-2033. 

5. Opracowanie planu pracy Komisji na 2022 rok. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia.  

     

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecni – Mariusz Kuziel, Zbigniew Marszałek, Alicja Prill, Andrzej 

Potyra 

 

Ad. 3 

Analiza i wydanie opinii do projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Przekazał, że do Przewodniczącego Komisji wpłynęły pisma poszczególnych Komisji 

stałych Rady Powiatu w sprawie opinii do projektu Budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2022 rok oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2022-2033: 



2 
 

 

1) Pismo Przewodniczącego  Komisji Rewizyjnej z dnia 6 grudnia 2021 roku. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

Komisja wydała pozytywną opinię o projektu Budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok 

oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2022-2033. 

 

2) Pismo Przewodniczącego  Komisji skarg wniosków i petycji z dnia 6 grudnia 2021 

roku. (Pismo stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

Komisja wydała pozytywną opinię do projektu Budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok 

oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2022-2033. 

 

3) Pismo Przewodniczącego  Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, 

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 7 grudnia 2020 roku. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 4 do protokołu) 

Komisja wydała pozytywną opinię do projektu Budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok 

oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2022-2033. 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Poinformował, że nie wpłynęły dodatkowe wnioski do projektu budżetu. Poprosił Skarbnika 

Powiatu o omówienie projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok w tym planu 

dochodów, wydatków, deficytu i spełnienia wskaźników. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła projekt budżetu na 2022 rok. Przedstawiła informacje na temat 

wysokości dochodów w tym dochodów bieżących i majątkowych. Podała informacje na 

temat planowanych wydatków bieżących i majątkowych. Przedstawiła informacje na temat 

planowanego deficytu i źródeł jego pokrycia. Podała wysokość planowanych przychodów  

i rozchodów. Przedstawiła informacje na temat planowanych rezerw. Omówiła poszczególne 

pozycje budżetu. Przedstawiła informacje na temat dochodów z tyt. udziału w podatku od 

osób fizycznych. Kwota dochodów w tej pozycji w stosunku do 2021 roku jesto1 mln zł 

niższa. 

Zauważyła, że co rocznie był on o 1 mln zł wyższy, natomiast na 2022 roku planuje się jego 

zmniejszenie o 1 mln zł zatem można stwierdzić, że jego wartość zmniejszyła się o 2 mln zł. 

Złożyła wyjaśnienia dotyczące przyczyn zmniejszenia dochodów z tego tyt. Przekazała, że 

kolejną różnicą w dochodach jest kwota subwencji oświatowej. W stosunku do roku 2021 

jest ona niższa o kwotę 3,2 mln zł. Podała wyjaśnienia dotyczące przyczyn zmniejszenia 

wysokości subwencji. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy jeżeli chodzi o różnicę w dochodach z tyt. udziału w podatku dochodowym od 

osób fizycznych Powiat Myśliborski będzie mógł w ciągu roku wnioskować do ministerstwa 

o uzupełnienie tej kwoty? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że jeżeli chodzi o udziały w podatkach to przewidywana jest przez Państwo 

subwencja uzupełniająca, jednak nie mamy informacji w jakiej wysokości ją otrzymamy. 
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Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy będzie ona przyznawana na wniosek, czy też obligatoryjnie? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że będzie ona automatycznie przekazywana dla powiatu. Przekazała, że 

wracając do subwencji oświatowej, to zmniejszyła się liczba uczniów w szkołach o ma 

wpływ na zmniejszoną kwotę subwencji. Jedynie w odniesieniu do Domu Wczasów 

Dziecięcych  

w projekcie rozporządzenia podano informację, że ma być przyznana subwencja oświatowa 

na poziomie roku 2020. Podała informacje na temat wysokości planowanej subwencji, jest to 

kwota 375 000,00 zł, natomiast w 2021 roku subwencja obliczona na poziomie 2020 roku to 

kwota 781 446,00 zł. Zatem powinna ona w 2022 roku zwiększyć się o kwotę 400 000,00 zł. 

Przedstawiła informacje na temat planowanych wysokościach wydatków. Odniosła się do 

danych dotyczących placówek oświatowych. Podała informacje na temat wynagrodzeń  

i składek od nich naliczanych. Zwróciła uwagę, że zostały one zaplanowane na 10 miesięcy. 

Pomimo tego, powiat już w tym momencie dokłada do wydatków oświatowych kwotę 

8 647 481,00 zł. W porównaniu do 2021 roku jest to różnica 2 000 000,00 zł. 

Zwróciła uwagę, na konieczność sfinansowania ze środków własnych wydatków dot. 

Młodzieżowego Ośrodka w Renicach przez okres 8 miesięcy. Jest możliwość uzyskania 

rezerwy na odprawy pracowników, jednakże mając doświadczenie z lat poprzednich powiat 

nigdy w 100% takiego zwrotu nie otrzymał. Podała informacje o planowanych na 2022 rok 

wydatkach majątkowych. Przedstawiła informacje na temat planowanych zadań 

inwestycyjnych. 

Poinformowała o autopoprawce do projektu budżetu obejmującą kwoty realizacji zadań 

inwestycyjnych. Przedstawiła informacje na temat planowanych wydatków majątkowych  

w poszczególnych działach.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, o pokrycie deficytu? W budżecie podano, że zostanie do wykonane z przychodów  

z wolnych środków i nadwyżki z roku 2021. Zapytał, z których źródeł będą pochodzić te 

wydatki? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że jeżeli chodzi o wolne środki, to są to zadania, które nie zostały 

zrealizowane w roku 2021 i zostały przeniesione do realizacji na rok 2022. Wymieniła 

przedmiotowe zadania wraz z kwotami jakie zostały przeniesione jako wolne środki. Podała 

informacje na temat wypracowania nadwyżki budżetowej. 

Odniosła się do kwestii planowania budżetu przez dyrektorów jednostek oświatowych. 

Zwróciła uwagę, że jednostki w 2021 roku były zabezpieczone na okres 10 miesięcy, a na 

koniec roku jedynie dopłacono do ZSiPO w Barlinku. 

 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zapytał, jak jest przewidywana i gdzie jest zagwarantowana regulacja podwyżki płac dla 

pracowników Starostwa Powiatowego? Czy w związku z tym, że z punktu widzenia 

prawnego Młodzieżowy Ośrodek Wychowawczy w Renicach nadal istnieje, natomiast nie 

uzyskujemy subwencji oświatowej na  2022 rok, gdzie zaplanowano ewentualne odprawy dla 

pracowników i jakie są pomysły co do nich oraz do majątku placówki? Poruszył kwestię 

planowania budżetu dla jednostek oświatowych. Zauważył, że Państwo przekazuje 

subwencję na cały rok, natomiast my planujemy budżety placówek na okres 10 miesięcy. 
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Czy w związku z tym przy opracowaniu procedury budżetowej nie można by było 

zaplanować rezerwy oświatowej? 

Zapytał, ile będzie wynosił dług powiatu w 2022 roku? 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Dodał, że w kwestii planowania oświaty nic nowego nie wymyślimy, gdyż poprzednie 

kadencje miały ten sam problem. Projekt budżetu był dopasowywany do możliwości i nigdy 

nie był zaplanowany w 100% zgodnie z oczekiwaniami dyrektorów placówek. Okazywało 

się, że to co rada zaplanowała, jest wystarczające w placówkach do zamknięcia roku. 

Zdarzały się sporadyczne przypadki, że należało zabezpieczyć dodatkowe środki finansowe. 

Zatem nie ma potrzeby tworzenia rezerwy oświatowej na ten cel. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Przekazał, że jeżeli chodzi o podwyżki dla pracowników w 2022 roku, to w tej chwili trudno 

jest coś powiedzieć. Prowadzone są szacunki w tej sprawie. Jeżeli chodzi o Młodzieżowy 

Ośrodek Wychowawczy w Renicach to powiat nie otrzyma subwencji na 2022 rok z uwagi 

na zerowy stan uczniów na koniec miesiąca września. Zaplanowano 1 900 000,00 zł na 

wypłatę dla pracowników. Pierwsze wypowiedzenia są już dokonywane. Przedstawił 

informacje na temat planowanych odpraw.  Przekazał, że powiat wystąpi do ministerstwa  

o ewentualny zwrot w ramach rezerwy oświatowej, aby choć w części pokryć nasze wydatki.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy pracownicy Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach w związku  

z ogólnym deficytem kadry nauczycielskiej mogą być zatrudnieni u innego pracodawcy  

w drodze porozumienia pomiędzy pracodawcami? Pozwoliło by to uniknąć wypowiedzeń  

i tak wysokich odpraw. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że mogą, jednak okres od 1 września, kiedy doszło do zamknięcia placówki 

spowodował to, że wszystkie szkoły miały zabezpieczoną kadrę i zatwierdzone arkusze 

organizacyjne. Ponadto wszystkie działania mogą być wykonywane za zgodą pracownika. 

Każdy z nauczycieli lub wychowawców może również na własną rękę poszukiwać pracy.  

Poinformował o planowanym utworzeniu MOS, gdzie część pracowników Młodzieżowego 

Ośrodka Wychowawczego w Renicach będzie mogła być z chwilą uruchomienia placówki  

zatrudniona. Zwrócił uwagę, że przyszły rok będzie rokiem trudnym. W zeszłym roku 

również placówki nie były zabezpieczone w 100%, lecz poprzez pilnowanie i bieżące 

śledzenie wydatków prawie wszystkie szkoły oprócz jednej ZSiPO w Barlinku zamknęły się 

we własnym budżecie, tym który był zaplanowany na okres 10 miesięcy. W dalszym ciągu 

zatem będziemy musieli czuwać nad wydatkami budżetowymi i starać się o zwiększenie 

przychodów. Jeżeli chodzi o budynek placówki to w tej chwili mamy taką sytuację, że 

nauczyciele przebywają w ośrodku pełnią dyżury. Obiekt jest zatem zabezpieczony. Część 

nauczycieli chce pracować zdalnie. Nie stać nas na to, żeby w całym obiekcie utrzymywać 

odpowiednią temperaturę. Ponadto przeprowadzono zapytanie dotyczące elektronicznego 

zabezpieczenia obiektu. Podał informacje w tej sprawie. Poinformował o wykonywanej 

wycenie obiektu. Poinformował o zaplanowanych spotkaniu z Konserwatorem Zabytków  

w Szczecinie w sprawie ewentualnego wyrażenia zgody na sprzedaż budynku. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Poprosił o odpowiedź na zapytanie dotyczące długu powiatu. 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że jest to kwota 28 480 000,00 zł. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że inwestycji jest sporo, jednak są one wykonywane wspólnie z gminami 

oraz przy udziale środków zewnętrznych. Poinformował o planowanym złożeniu wniosków 

do  

II edycji programu „Polski Ład”. Poruszył kwestię związaną z planowaną wyceną udziałów  

w Spółce Szpital Barlinek Sp. z o.o. Odniósł się do kwestii współpracy z Gminą Barlinek  

w sprawie szpitala. Poruszył temat dotyczący funkcjonowania Szpitala w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

 

Członek Komisji  - Zbigniew Marszałek 

Zapytał o zapisy budżetu dotyczące przebudowy drogi powiatowej w m. Boleszkowice ul. 

Słoneczna w wysokości 250 000,00 zł. Zapytał, jaki jest zakres inwestycji i z jakich środków 

będzie ona wykonana? 

Przekazał, że z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg zostały złożone trzy wnioski na kwotę 

11 660 000,00 zł. Jeżeli dotacja wynosi 50% to kwota jaka będzie poniesiona na realizację 

zadań to 5 819 000,00 zł. Zapytał z jakich środków będą wykonane te zadania? 

Zapytał, czy wybrano projektanta na wykonanie dokumentacji na przebudowę drogi 

Kaleńsko-Namyślin? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że jest projektant, który chce wykonać przedmiotową dokumentację. 

Poinformował, że postępowanie przetargowe w tej sprawie zostało wykonane. Jeżeli chodzi  

o realizację zadań z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg to należy poczekać na 

rozstrzygnięcie wniosków.  

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Podał informacje na temat realizacji zadania na drodze w m. Boleszkowice ul. Słoneczna. 

Kwota ta pochodzi z puli środków covidowych przeznaczonych dla zadań w Gminie 

Boleszkowice co zostało skonsultowane z radnymi z tego terenu.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mariusz Kuziel 

Zapytał, o zaplanowane środki w kwocie 3 800 000,00 zł,  czy inwestycja w m. Dalsze jest 

niezakończona? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że zadanie jest w trakcie realizacji i jest zaplanowana w 2022 roku. 

Rozpoczęcie inwestycji nastąpiło w tym roku. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mariusz Kuziel 

Zapytał, o realizację ścieżki rowerowej w m. Osina-Lutówko w kwocie 450 000,00 zł? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Przedstawił informacje na temat zabezpieczenia środków na przedmiotowe zadanie. 

Poinformował o zaplanowaniu środków w ramach budżetu Gminy Barlinek. 
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Wiceprzewodniczący Komisji – Mariusz Kuziel 

Zapytał, na czym dziś polega praca nauczycieli i wychowawców Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Renicach skoro w ośrodku nie ma dzieci? Przekazał, że powinni oni 

otrzymać propozycje pracy, brakuje nauczycieli w szkołach średnich. Odniósł się do kwestii 

związanej z wypłatą odpraw. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała, że arkusze organizacyjne zostały zaakceptowane we wrześniu. Tam gdzie 

się pokazują propozycje związane z koniecznością zastępstwa i etatów to każda taka 

propozycja jest składana kadrze Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach. 

Jednakże przeniesienie może nastąpić tylko i wyłącznie za zgodą nauczyciela. Pod koniec 

miesiąca grudnia będzie informacja o ilości wolnych wakatów, wówczas będziemy składać 

propozycje nauczycielom ośrodka. Będzie to pewnego rodzaju sprawdzian, czy zależy im na 

pracy, czy też na odprawie. Na dzień dzisiejszy w jednostce trwa inwentaryzacja. 

Nauczyciele  

i wychowawcy przyjeżdżają do jednostki i są w teoretycznej gotowości do pracy. Zwróciła 

uwagę na warunki w budynkach ośrodka z uwagi na niskie temperatury. Poruszyła temat 

wyrażenia zgody na pracę zdalną. Przekazała, że wiemy, iż nauczyciele nie wykonują swoich 

zadań, jednakże tak stanowi prawo i zapisy Karty Nauczyciela. Zwróciła uwagę, że 

wychowawcy pełniący dyżury w placówce zajmują się jednocześnie dozorem nad 

budynkami. 

Poruszyła temat dotyczący utworzenia MOS. Poinformowała o powołanym zespole  

i spotkaniach z dyrektorami. Odniosła się do możliwości zatrudnienia w nim pracowników 

MOW w Renicach. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zauważył, że nauczyciele i wychowawcy pracując zdalnie nie wykonują swoich zadań. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że z chwilą podjęcia uchwały o zamiarze likwidacji placówki nauczyciele  

i wychowawcy będą zaangażowaniu w czynności likwidacyjne dotyczące spisu i przekazania 

majątku ośrodka. Decyzja dotycząca pracy zdalnej będzie jedynie na czas określony. 

 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zwrócił uwagę, że jeden artykuł w portalu „Wirtualna Polska” spowodował likwidację 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach. Poruszył temat dotyczący szpitali 

powiatowych. Zwrócił uwagę, na pismo Burmistrza Dębna w sprawie dopłaty do spółki  

w kwocie 450 000,00 zł. Ponadto wpłynęło pismo Burmistrza Barlinka o podwyższenie 

kapitału spółki. Zwrócił uwagę, że w Gminie Barlinek podawane są informacje, że powiat 

wskazał, na brak środków w budżecie. Zauważył, że posiadamy udziały w spółce i tak 

kwestia powinna zostać zabezpieczona. Szkoda, że nie ma woli współpracy dotyczącej 

szpitala pomiędzy gminą a powiatem. Zauważył, że w okresie pandemii nie będą 

podejmowane reformy w Kraju. Odniósł się do planowanych wydatków inwestycyjnych, 

budżet jest prognozowany i w przypadku możliwości uzyskania środków zewnętrznych to 

zawsze można wprowadzić dodatkowe zadania. Zwrócił uwagę, że w projekcie budżetu ujęto 

wiele zadań, które dotyczą jedynie wykonania dokumentacji technicznych. Wykonanie 

inwestycji wiąże się z dużymi nakładami finansowymi rzędu kilku milionów zł.  

Zapytał o funkcjonowanie w przepisach oświatowych możliwości postawienia nauczyciela  

w stan nieczynny? Odniósł się do zatrudnienia nauczycieli w Młodzieżowym Ośrodku 

Wychowawczy w Renicach i wykonywania przez nich pracy zdalnej, która będzie fikcją. 
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Zauważył, że powiat nie stać na utrzymanie tak dużego ośrodka jakim jest MOW  

w Renicach. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy jest w ogóle dziś jakiekolwiek zagospodarowanie nauczycieli i wychowawców  

w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach? 

 

Członek Komisji – Wioletta Drzewińska 

Wyjaśniła, że stan nieczynny nadal funkcjonuje w przepisach oświatowych, jednak dotyczy 

on rozwiązanego stosunku pracy. Jest to zatem na dzień dzisiejszy niemożliwe w placówce, 

gdyż nie są dokonane wypowiedzenia umów o pracę. Okres  wypowiedzeń to 6 miesięcy, 

zatem ruch kadrowy powinien trwać do końca miesiąca maja. Zauważyła również, że nie 

została jeszcze podjęta uchwała o likwidacji placówki. Odniosła się do procedur związanych 

z likwidacją jednostki oświatowej. 

Zgodziła, się że praca zdalna w przypadku braku dzieci w jednostce nie będzie dotyczyć 

niczego. Zapytała, czy została uregulowana kwestia nadgodzin? Przekazała, że pracownicy 

powinni mieć wypłacane wynagrodzenia zgodnie z zawartymi umowami o pracę. Przydział 

nadgodzin powinien zostać cofnięty. Zapytała, czy w tym kierunku dyrektor placówki 

wykonał jakieś ruchy? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że jeżeli chodzi o organizację pracy w MOW to jest szkoła i jedna grupa 

wychowawcza. Część wypowiedzeń już poszła dla wychowawców. Nauczyciele mają sześć 

miesięcy wypowiedzenia, natomiast wychowawcy trzy miesiące. W pierwszej kolejności 

były to osoby zatrudnione na zastępstwo, lub najmłodsze. Zauważyła, że w pierwszym etapie  

dokonano zmiany organizacji pracy placówki. W miesiącu grudniu jest szykowana uchwała  

o zamiarze likwidacji, która pozwoli na rozpoczęcie dalszej procedury. W miesiącu grudniu 

zostanie również przygotowana uchwała intencyjna o powołaniu MOS. 

Jeżeli chodzi o odprawy, to zostanie wystosowany wniosek o zwrot środków z rezerwy. 

Poinformowała, że również są wysyłane pisma celem dowiedzenia się, kto zdecydował  

o sytuacji w jakiej znalazła się placówka. Odniosła się do tematu związanego  

z opublikowanym artykułem w portalu internetowym i podjętym rozporządzeniem 

nadającym uprawnienia kuratorom o relokacji wychowanków ośrodków.  

Poruszyła temat dotyczący dylematu ogrzewania całego budynku, i zapewnienia warunków 

do pracy, bądź oddelegowania pracowników na pracę zdalną. 

Poinformowała, że wychowawcy i nauczyciele nie mają żadnych nadgodzin i wypracowują 

swój podstawowy wymiar etatu. Odniosła się do zadań wykonywanych przez nauczycieli  

i wychowawców podczas pracy zdalnej. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Poruszył temat opublikowanego w portalu internetowym WP artykułu i nagrody Grand Press 

przyznanej dla jego autorki. Przekazał, że zapowiedziano jego kolejną część. Poruszył temat 

obrony pracowników i informacji w tej sprawie jaka powinna zostać przekazana radnym. 

Zwrócił uwagę, na decyzje dotyczące przyszłego zatrudnienia kadry ośrodka.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na zapowiedzianą kontynuację artykułu. Odniosła się do treści 

opublikowanego reportażu. Poinformowała, że jest prowadzone postępowanie przez 

Prokuraturę Okręgową, nikt z nauczycieli i wychowawców nie otrzymał zarzutów 

dotyczących popełnienia przestępstwa. Zwróciła uwagę na bardzo szeroki zakres badania 
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funkcjonowania ośrodka. Przekazała, że zostało również wznowione postępowanie dotyczące 

wypadku mającego miejsce w placówce z udziałem wychowanka. Zauważyła, że 

opublikowanie artykułu nastąpiło bez udziału i poznania stanowiska organu prowadzącego 

placówkę. Poinformowała o przekazanym sprostowaniu do redakcji. Niestety nie zostało ono 

uznane. 

Przekazała, że część nauczycieli występuje na drogę prawną w tej sprawie. Poinformowała  

o oczekiwaniu na pisma z Ministerstwa Edukacji oraz o kompletowaniu dokumentacji. 

Do tej pory nikt wcześniej nie składał skarg i doniesień do organu prowadzącego odnośnie 

sytuacji w placówce. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mariusz Kuziel 

Zapytał o ilość nauczycieli zatrudnionych w innych placówkach oświatowych, którzy byli 

pracownikami MOW w Renicach? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że nie ma takich nauczycieli. Przekazała, że jeżeli się pojawią takie 

możliwości zostaną one przedstawione pracownikom. 

 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zapytał, o powołaną komisję ds. kontroli w placówce? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że trwa oczekiwanie na protokół z kontroli.   

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok głosowało – 

7 Członków Komisji, przeciw – 0, 1 Członek Komisji wstrzymał się od głosu.  

Podczas głosowania nieobecnych 2 Członków Komisji. 

Ad. 4 

Analiza i wydanie opinii do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2022-2033. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za pozytywną opinią do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2022-2033 głosowało - 9 Członków Komisji, przeciw – 0, 1 Członek 

Komisji wstrzymał się od głosu. 
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Ad. 5 

Opracowanie planu pracy Komisji na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Przekazał, że projekt planu pracy Komisji na 2022 rok został przesłany członkom Komisji. 

(Projekt planu pracy stanowi załącznik Nr 5 do protokołu).Zapytał, czy są uwagi lub 

propozycje zmian? 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem planu Pracy Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na 2022 

rok głosowało - 10 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Ad. 6  

Sprawy różne: 

 

1. Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zaproponował rozważenie zabezpieczenie środków finansowych w zakresie bezpieczeństwa. 

Zwrócił uwagę, na potrzeby policji związane z zakupem alkotestów. Doposażenia również 

wymaga WOPR. Zaproponował, aby Zarząd Powiatu rozważył możliwość ujęcia tego  

w autopoprawce do projektu budżetu.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Przekazał, że temat ten był kilkakrotnie poruszany, jednak zawsze gdzieś te sprawy nam 

umykały. Przekazał, że nie są to duże środki finansowe i środki finansowe mogłyby być 

zabezpieczone, aby wzmocnić kwestię poprawy bezpieczeństwa w naszym powiecie. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy Zarząd Powiatu może ująć przedmiotowe zadanie w autopoprawce do projektu 

budżetu? 

 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zgodził, się że jest to ważna rzecz i należałoby to przygotować. Zwrócił uwagę, że do 

projektu budżetu będzie przygotowana autopoprawka.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Przekazał, że poruszy ten temat na posiedzeniu Zarządu Powiatu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Również zwróciła uwagę, że temat ten był podejmowany wielokrotnie. Przekazała, iż 

proponowała, aby wsparcie było dedykowane poszczególnym gminom w określonej 

wysokości. Przekazała, że temat ten będzie poruszony na posiedzeniu Zarządu Powiatu. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Przekazał, że proponowano, aby dla większych gmin zostały zabezpieczone środki finansowe 

w kwocie po 10 000,00 zł, natomiast dla mniejszych gmin w kwocie po 5 000,00 zł. Łącznie 

byłaby to kwota 40 000,00 zł. 
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2. Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zapytał o kwestię realizacji zadania dotyczącego remontu III piętra w budynku ZSiPO  

w Barlinku. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Poinformował, że postępowanie przetargowe zostało przygotowane.  

 

3. Członek Komisji – Zbigniew Marszałek 

Zapytał, czy Zarząd Powiatu rozpatrzył pismo Burmistrza Dębna w sprawie udzielenia 

wsparcia finansowego dla Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z 

o.o.? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że wniosek nie został jeszcze rozpatrzony. Zwrócił uwagę, że pismo jest 

przedwczesne. Zauważył, że Powiat Myśliborski przekazał 450 000,00 zł na remont budynku 

A szpitala celem dostosowania na potrzeby ZOL-u. Z uwagi na dużą ilość przypadków 

zachorowania na COVID-19 remont ten został wstrzymany i pomieszczenia są przeznaczone 

dla pacjentów covidowych. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy jeżeli prace remontowe nie zostały rozpoczęte, czy NFZ nie wycofa się ze 

zwiększenia kontraktu na ZOL? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że środki zostały przekazane dla szpitala i nie mamy informacji co zrobi NFZ. 

Odniósł się do kwestii finansowania spółki. Na dzień dzisiejszy nie ma konieczności 

przekazywania dodatkowych środków finansowych.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Poprosił o przygotowanie informacji na sesję Rady Powiatu, czy Szpital w Dębnie ma zgodę 

NFZ na zwiększenie kontraktu na ZOL. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Przekazała, że prawdopodobnie decyzja w tej sprawie zostanie podtrzymana. Poruszył 

kwestię realizacji działań związanych z rozszerzeniem oferty szpitala, które nie mogły być 

zrealizowane. Przekazał, że na posiedzeniu Zarząd Powiatu w dniu dzisiejszym będzie obecna 

Pani Prezes. Zaprosił członków Komisji do udziału w przedmiotowym posiedzeniu.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Przekazał, że skoro w szpitalu nie można wykonać to co zaplanowano, w przyszłym roku 

powstanie duży problem jeżeli nie będziemy podejmować decyzji dotyczących spółki. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że nie jest to od nas uzależnione. Poruszył temat działań i sytuacji w jakiej 

znajduje się szpital i działań ze strony Gminy Barlinek. Zwrócił uwagę, że środki finansowe 

powinny być przekazane szpitalom na ich reformę, a nie bieżącą działalność. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zgodził się z tym, że w szpitalu powinna być wykonana reorganizacja. 
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Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Zauważył, że szpital posiada dobrą sytuację jakiej nie było od wielu lat i nie ma potrzeby 

przekazania środków na bieżącą działalność.  

 

4. Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Poinformowała, że jeżeli chodzi o przetarg na przebudowę budynku i pomieszczeń 

edukacyjnych i pomocniczych zlokalizowanych na trzecim piętrze budynku oświaty  Zespołu 

Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego Morro w Barlinku to jest 

on uzgadniany z radcami prawnymi. Zostanie on niedługo ogłoszony. 

 

5. Członek Komisji – Mariusz Kuziel 

Poruszył kwestię dotyczącą przekazania kwoty 350 000,00 zł na wykonanie instalacji p-poż  

w budynku Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu. Zwrócił uwagę na problem jednostki 

związany z wynagrodzeniami pracowników. Zwrócił uwagę na wzrost najniższego 

wynagrodzenia co za sobą niesie olbrzymie skutki finansowe. Zwrócił uwagę na małą 

wysokość zarobków w administracji w porównaniu do wysokości zarobków w innych 

branżach zawodowych.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zaproponował, aby temat ten był poruszony na jednej z kolejnych Komisji. Poprosił  

o przekazanie materiałów w tej sprawie przez Zarząd Powiatu. Odniósł się do kwestii 

podwyżek wynagrodzeń.  

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Poinformował, że przeprowadzono rozmowy z Dyrektorem Domu Pomocy Społecznej  

w Myśliborzu i nastąpi podwyższenie wynagrodzeń w jednostce. Odniósł się do wysokości 

wynagrodzeń w jednostce. Poruszył temat wysokości odpłatności za pobyt mieszkańców  

w Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu. Zwrócił uwagę na rosnące koszty utrzymania 

placówki. Poruszył temat dopłat do bieżącej działalności jednostki oraz realizacji inwestycji. 

Zwrócił uwagę na sytuację finansową w Powiecie Myśliborskim.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że nie należy bagatelizować podwyżki wynagrodzeń jakie będą miały miejsce  

z dniem 1 stycznia 2022 roku, gdyż będą musiały być zabezpieczone środki w budżetach 

jednostek.  

Przekazała, że w Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu również będzie konieczność 

dołożenia dodatkowych środków finansowych na zwiększenie wynagrodzeń z tego tyt.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zauważył, że kompetencje do dokonania odpowiednich zmian w budżecie Powiatu posiada 

Zarząd Powiatu wobec powyższego poprosił o rozważenie tego tematu na posiedzeniu 

Zarządu Powiatu.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przekazała, że Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu zaplanowała w budżecie na 

2022 rok środki na regulacje związane ze zmianą stawki najniższego wynagrodzenia. Ponadto 

poinformowała, że podwyżki zostaną wprowadzone w miesiącu grudniu. Odniosła się do 

kwestii zwiększenia wynagrodzeń w jednostce. 
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Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 7 

Zakończenie posiedzenia.  
 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 12:55. 

 
 

Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 


